
 

PARGAS UNGDOMSFULLMÄKTIGE  
PROTOKOLL  7.10.2024 KL. 15.15-16.38 

PARGAS STADSHUS, MÖTESRUM SKANSEN  

Närvarnade;  

Leo Waldén, ordförande för möte Sarlinska skolan  

Alecia Olsson  Paraistenseudun koulu 

Ellen Kumlander  Paraistenseudun koulu 

Ina Pohjakallio Kyrkbackens skola 

Thea Bäckman  Skärgårdshavets skola  

Fanny Björklund (meet)  Iniö skola  

Matilda Ström (meet)   Pargas svenska gymnasium 

   

Tove Dahlén   Handledare och sekreterare 

Alexandra Tuominen  Handledare 

Maria Leppäkari (§ 83)  Skärgårdsutvecklare  

Sara Ingman (§ 83)  Trafikassistent 

 

§ 78 Mötet öppnas  

Ordinarieordförande var förhindrad att delta på mötet så viceordförande var 
ordförande för mötet. Ordförande öppnade mötet kl 15.12. 
 

§ 79 Sammanträdets lagenliga sammankallande och beslutförhet  

 Mötet lagenligt sammankallat och beslutsfört. 
 

§ 80 Godkännande av föredragningslistan  

 Föredragningslistan godkändes 

 

§ 81 Val av två rösträknare och protokolljusterare för mötet 

 Förslag; Ina Pohjakallio och Thea Bäckman. Förslagen godkändes. 

  
 



 
§ 82 Aktuellt från alla skolor 
 

Vad är på gång i skolorna, här berättar ungdomsfullmäktige om det finns aktuellt i 
skolorna. 
 
Kyrkbackens skola har haft välmående vecka (även andra skolorna) 
Sarlinska planerar halloween firande 
Paraistenseudun koulu har haft det lugnare och bra sen sist (då det var mera 
oroligheter i skolan).  
 

  
§ 83 Kollektivtrafiken i vår stad 

 I Ungdomsfullmäktiges versamhetsplan står det;  

 Trafiksäkerhet och lokaltrafik 

Ungdomsfullmäktige vill påverka och förbättra lokaltrafiken, speciellt bussarnas 
tidtabeller. Unga är mera beroende av kollektivtrafiken och att det går bussar 
regelbundet. Ungdomsfullmäktige vill vara med och ta fram förbättringar för 
trafiksäkerhet (cykelvägar, gatubelysning, trafikljus, farliga ställen att röra sig). 

 

Ungdomsfullmäktige besöktes av Maria Leppäkari, skärgårdsutvecklare och Sara 
Ingman trafikassistent, som ansvarar för kollektivtrafik och skoltransporterna i 
staden.  

Ungdomsfullmäktige fick information om hur skoltransporten arrangeras, vilka 
alla faktorer som påverkar planeringen av transporterna. Och hur det ser ut i alla 
våra kommundelar. Fick även information om den allmänna kollektivtrafiken.  

Frågor kring rätten av skoltransport diskuterades och hur man kan köpa sig in i 
skoltransport om det finns plats. Frågan om man kan få km-ersättning om man 
använder sig av eget fordon till skolan t.ex. moped. Som i Pargas underlättar att 
man kommer snabbare hem, om man t.ex. har en skoltransport som går en timme 
efter man slutat.  

Diskussion om den allmänna kollektivtrafiken och tidtabeller som inte är så 
ändamålsenliga i skärgården om man vill åka till eller hem efter hobbyn.  

Ungdomsfullmäktige kommer att fortsätta med frågor gällande kollektivtrafik. I 
december mötet tar vi upp frågan igen. Tills dess kommer medlemmarna att ta 
upp frågan i respektive elevkårer, för att få in mera synpunkter om kollektivtrafik 
och skoltransporter.  

  

 

 



§ 84  Aktuella frågor 

1. Förnyande av stadens organisation och ungdomsfullmäktiges 
representantplatser i beslutande organen. 

 Just nu har Ungdomsfulläktige representatplatser i nämnden för fostran och 
utbildning, samt sektorer, Skärgårdsnämnden, livskraftsutskottet och 
stadsfullmäktige.  

 Ungdomsfullmäktige önskar att man ger platser, för ungdomsfullmäktiges 
representanter i alla stadens beslutandeorgan i den nya organisationen.  

 

2. Planering av gemensam workshop för påverkningsorganen, önskemål på 
teman som skulle kunna behandlas?  

 Ungdomsfullmäktige tycker att temat som Välmående kunde vara intressant att 
jobba med tillsammans med de övriga påverknngsorganen.  

 

3. Gemensam träff med Kimitoöns Ungdomsfullmäktige? En dag eller med 
övernattning?  

 Ungdomsfullmäktige skulle vara intresserade av en träff med Kimitoöns 
ungdomsfullmäktige, handledarna tar kontakt till Kimitiön och diskuterar idén.  

  

§ 85 Anmälnings och övriga ärenden 

 Deltagande budgetering, ungdomsfullmäktiges förslag till omröstning. Gruppen 
som ansvarar för deltagande budgetering meddelade att förslaget ”Frisbeegolf till 
Träsk i Houtskär”, har gått vidare till omröstningen.  

  

§ 86 Nästa möte 

Nästa möte måndagen den 25.11 kl 15.15 i stadshuset i Pargas.  

 

§ 87 Mötet avslutas 

 Ordförande avslutade mötet kl. 16.38 
 


